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Offentligt referat fra bestyrelsesmøde i Hadsten Varmeværk A.m.b.a. den 25.04.2019. 

 

Til stede:  

Niels Jørgen Bärtel, Jacob Toft, Flemming Nørgaard, Ole Jensen, Per N. Jensen, Henrik Winther, 

Jens Eskildsen og Palle Laugesen.   

 

Fraværende: 

Ingen 

 

Dagsorden: 

 

1. Besigtigelse af solvarmeanlægget. 

2. Konstituering af bestyrelse. 

3. Underskrivelse af forretningsorden. 

4. Godkendelse og underskrivelse af referat fra mødet den 25.02.2019. 

5. Orientering fra driftschefen. 

6. Henvendelse vedr. antenneopsætning på Central Hovvej. 

7. Screening, Hadbjerg. 

8. Masterplan. 

9. Indvielse af solvarmeanlæg. 

10. Evt. 

11. Næste møde. 

 

1. Besigtigelse af solvarmeanlægget. 

 

      Vi besigtigede solvarmeanlægget, hvor Palle Laugesen gav en kort teknisk gennemgang af     

      anlægget. 

 

2. Konstituering af bestyrelse. 

 

Bestyrelsen konstituerer sig. 

 

Det indstilles at: 

 

Bestyrelsen konstituerer sig. 

 

Beslutning: 

 

Bestyrelsen konstituerede sig med formand Niels Jørgen Bärtel, næstformand Jacob Toft og 

sekretær Jens Eskildsen. 

  

3. Underskrivelse af forretningsorden. 

 

      Forretningsordenen blev godkendt og underskrevet. 

 

4. Godkendelse og underskrivelse af referat fra bestyrelsesmødet den 25.02.2019. 

 

     Beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet den 25.02.2019 blev godkendt og underskrevet. 
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5. Orientering fra driftschefen. 

 

a) Kvartalsregnskab/likviditetsoversigt: gennemgås på mødet. 

b) Klager: Ingen. 

 

Det indstilles at: 

 

Orienteringen tages til efterretning. 

 

Beslutning: 

 

Orienteringen blev taget til efterretning.  

 

Der er enkelte periodeforskydninger inden for vedligeholdelse og administration. 

 

Der har været et højere varmesalg en budgetteret. 

 

Jorden under solvarmepanelerne jævnes ud og der sås efterfølgende græs, af en art, som får 

gerne sætter tænderne i. 

 

6. Henvendelse vedr. antenneopsætning. 

 

Vi har fået en henvendelse vedr. udskiftning af antenner på skorstenen på Hovvej. Vi har 

tidligere praktiseret, at yderligere teknisk udstyr ville udløse en merbetaling. Imidlertid har F.N., 

på et tidligere møde, appelleret til velvilje overfor teleoperatører af et overordnede, almene 

hensyn og således bliver det et bestyrelsesanliggende. 

 

Det indstilles at: 

 

Punktet drøftes. 

 

Beslutning: 

 

Der er tre teleoperatører, som har antenner monteret på skorstenen. Vi opkræver ikke 

merbetaling for udvidelsen i dette tilfælde, men vi vil behandle kommende forespørgsler i hvert 

enkelt tilfælde. 

 

Vi er bevidste om, at en god signaldækning er af almen interesse for borgerne i Hadsten, og at 

vores primære opgave er fjernvarme. 

 

7. Screening, Hadbjerg. 

 

I forlængelse af tidligere drøftelser om evt. fjernvarmeforsyning af Hadbjerg, er der nu 

udarbejdet en screening af mulige energikilder. Ud af 3 scenarier er 2 økonomisk ligeværdige. 

Forudsætningerne for scenarierne vil blive gennemgået på mødet. 

Punktet hænger sammen med punkt 8 Masterplan. 

 

Det indstilles at: 

 

Punktet drøftes. 
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Beslutning: 

 

Punktet blev drøftet.  

 

Forudsætningerne for udarbejdelsen af scenarierne er taget fra lignende delprojekter inden for 

fjernvarmebranchen, og er på et helt overordnet niveau. 

 

8. Masterplan. 

 

Ved årsskiftet trådte en ny projektbekendtgørelse i kraft. I henhold til den er der er et ”de facto” 

krav om implementering af varmepumper i varmeforsyninger (BEK nr. 1792 § 27 stk.4) 

 

Det foreslås på den baggrund, at der udarbejdes en masterplan for fremtidig 

produktionskapacitet. 

 

 Det indstilles at: 

 

 Punktet drøftes. 

 

 Beslutning: 

 

 Punktet blev drøftet. 

  

9. Indvielse af solvarmeanlæg. 

 

Dagens program gennemgås og opgaver fordeles. Der vil ikke være mulighed for væsentlige 

ændringer. 

 

Det indstilles: 

 

Programmet gennemgås og godkendes. 

 

Beslutning: 

 

Programmet blev gennemgået og godkendt. 

 

Der er ca. 100 pladser i teltet. 

 

Vi forventer ca. 450 gæster til arrangementet. 

 

Der er hyret assistance hos spejderne. 

 

Bestyrelsen bemander fadølsanlægget og Palle laver en bemandingsplan. 

 

Palle laver en telefonliste til bestyrelse og medarbejdere. 

 

Bestyrelsen møder frem i god tid ca. 12.15. 
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10. Evt. 

 

       Vi etablerer videoovervågning ved solvarmeanlægget. 

 

       Vi etablerer hegn omkring solvarmepanelerne. 

 

       Bestyrelsesmedlem Ole Jensen meddelte at han træder ud af bestyrelsen pr. 30. april 2019, da      

       han flytter bopæl ud af forsyningsområdet, og dermed ikke længere er valgbar til bestyrelsen. 

       Ole takkede for deltagelse i bestyrelsesarbejdet gennem mange år. 

 

 

11. Næste møde. 

 

Tirsdag den 4. juni 2019 kl. 19.00 

 

Niels Jørgen Bärtel 

Bestyrelsesformand 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 


